
Blankett deklarationsombudMötesanteckningar Ortsråd 2021-10-05 

Deltagare: Jan-Åke, Michael, Heiti, Anethe, Mia, Lars 

1. Michael påtalar att det är viktigt att alla meddelar att de kommer när kallelsen kommer 

ut 

2. Utvärdering jubileumsdagarna, ekonomi m.m. 

• Kommunen vill ha något skriftligt återkoppling senast 15/10 

• I samtal med de andra orterna så verkar de flesta vara nöjda med hur det har fungerat 

med festivalen i respektive ort. 

• Ordförande berättar att han är stolt över vad vi har åstadkommit på så kort tid och att 

detta kan bli början till en återkommande aktivitet. 

• Vi har också fått positiva signaler och det har funnits någonting att göra för olika 

målgrupper 

• Det hade varit önskvärt med en tydligare budget nästa gång. Så att man får bra 

planeringsförutsättningar från början och minskar stressen.  

• Kassören, går genom intäkter och kostnader. 

3. Tankar kring en fast scen på torget i Viskafors 

• Michael, berättar om Viskaforshems tidigare tankar på en ”permanent scen” i 

Viskafors. Viskaforshem skall ta fram de gamla planerna och kostnaderna. Michael 

vill ha en liten grupp som kikar på frågan, kollar på fonder, finansieringskällor och 

möjligheter för hur en sådan scen skulle kunna realiseras. Även ansvarsfrågan viktig, 

vem sköter drift och underhåll efter investeringen. Kan kommunen? Viskaforshem? 

• Vi undrar också ifall det finns processer igång kring ”mötesplatser” i respektive 

Serviceort? Lite som Allaktivitetshuset på Sjöbo och de andra liknande mötesplatser 

som finns i stadsdelarna.  

• Scenen kan vara viktig för att få igång kulturlivet i Viskaforsbygden och skulle också 

underlätta för musiklivet och årliga festivalen. 

 

4. Pågående projekt - t.ex. Discgolf, Skylt, Promenadväg längs Viskan m.m. 

 

• Jan-Åke har skickat en formell fråga till mark- och exploateringsavdelningen kopplat 

till frågan om discgolfbanan. Det finns ett befintlig avtal idag med den gamla 

skytteföreningen, men föreningen finns inte längre. Detta har skapat problem. Vi 

inväntar kommunen. 

• Kent och Tekniska förvaltningen skall kolla med frågor som har mer parken och 

promenadstråken längst viskan att göra. Där tar kommunen ett ansvar och driver på. 

• Projektet med utegymmet rullar på enligt plan. 

• Status för skylten är oklar. Anna på Fritids- och folkhälsoförvaltningen skulle ta fram 

ett förslag och prata ihop sig med Mia som har kontakter på Viskaforsgymnasiet. 

  

5. Ska vi göra något som lyser upp vintermörkret?  

 

• Förslag att ha ett evenemang med Jan-Åke som föreläser om Viskafors då och nu. 

• Debatt om framtidens Viskafors med inbjudna politiker, hyra in oss i skolans matsal 

en heldag med olika aktiviteter, utställningar osv? 



• Visa vad som händer? Projekt på gång? Osv. 

• Kan vi bjuda in de planerare som ansvarar för ”Utvecklingsstrategin” för Viskafors? 

• Kan vi anordna någon form av samråd med politiker? Fokus ”vår bygd” och hur vi får 

till en befolkningstillväxt? 

 

  

6. Bjuda in samhällsplaneringsaktörer? 

• Skall vi bjuda in Bengt Himmelman, Elisabeth Eickhoff, Jonas Ward & Kerstin 

Hermansson för att prata om hur Viskafors skall utvecklas? Eller skall vi göra det med 

alla Ortsråden? 

• Vi kollar hur det går med ”strategin” för serviceorterna 

7. Många som anmält intresse att hjälpa till - kul på alla sätt!  

• Kan vi fixa en resursbank med folk att ringa/mejla? Exempelvis funktionärer och hjälp 

när vi anordnar större aktiviteter. 

• Kan vi sätta ihop en arbetsgrupp som arbetar vidare med nästa års festival?  

• Heiti tar fram en lista på folk! 

• Michael/Kyrkan kan fixa en grillkväll/avslutning.  Som ”tack för hjälpen” men även 

blicka framåt. 

 

8. Kassörens rapport. 

Jan-Åke rapporterade att kostnaderna för aktivitetsdagarna blev knappt 90 000 kr varav 

Ortsrådet finansierat ca 10 000 kr. Ortsrådet har i nuläget 60 000 kr på bankkonto. 

9. Info från kommunen. 

 

10. Hur skall vi få medlemmar? 

• Vi behöver en ny person som håller samman den lokal samordningen/utvecklingen. 

Presidiet kontaktar några intressanta namn. 

 

11. Mötes avslutades 


